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DAY 1 桃园机场/送饭店/自由活动 
无供餐 

4.5*桃园桃花园或同级 

 桃园机场。专人接机，送桃园地区酒店。没有行程。 

DAY 2 
桃园出发，台北十份老街/放天灯祈福（4 人 1 盏）/九份/
野柳奇石公园/温泉饭店/享受温泉 SPA（请自备泳衣泳帽） 

早餐/晚餐:海鲜料理 

4*金山海湾温泉会馆或同级 

 

【十分老街】回溯此区矿业史，十分堪称开发最早，也是规模最大的聚落，天灯的发源地也是在十分，主要的特色

在于这里的老街是和火车铁轨并存相连的，「火车门前过」的独特铁道风貌。【九份】环山面海，拥有变化多端的山

海美景，保有纯朴的旧日生活风貌，自然而然的也承袭了许多美食，九份怀旧气息千万不可错过。【野柳】野柳岩石

因风化、海蚀作用显得鬼斧神工，其中又以「女王头」、「烛台石」等最为有名。 

DAY 3 
金山出发，新竹六福村主题乐园(含票)/南投中台襌寺/ 

台一休闲农场/农场活动 

早餐/晚餐:花卉养生料理 

南投台一花卉农场或同级 

 

【六福村主题乐园】为台湾著名的复合式主题乐园，除了好玩刺激的游乐设施外，还有可以近距离观察动物的动物

园区，适合全家休闲娱乐的最佳场所。【南投中台襌寺】多年来积极宣扬佛教文化，创立佛教基金会与教育学校单位，

其建筑主体是一座融合中西方元素的建筑物，是在台湾相当具有名望的佛教禅寺。【台一花卉休闲农场】座拥 40000

坪花园绿地，七大主题农场生态园区，感受四季大地风情与变化万千的自然风貌。  

DAY 4 
南投日月潭(游船自费)/文武庙/邵族文物特产馆/嘉义北回归
线标志/太阳馆/茶艺品茗/台南安平老街/台南夜市 

早餐/午餐: 瓮窑烤鸡 

5*台南老爷酒店或同级 

 

【日月潭】景色优美，北半部形如日轮，南半部形如月钩，故而得名，为台湾的八景之一(游船自费)。【文武庙】位

于日月潭北面山腰，融合南北建筑风格，施工细致，雕工精美，气势十分雄伟，在台湾庙宇中，具有很大的特色。

【嘉义北回归线标志】嘉义北回归线太阳馆，是世界首座于回归线上设置的大型标志建物，具有科学、教育、观光

等多重意义。【安平老街】为三百多年前荷兰人在安平修建的第一条路，又有『台湾第一街』之称，街道两旁聚集了

许多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店还有百年的蜜饯店咸酸甜。 

DAY 5 
台南出发，北门水晶教堂/钱来也/珍珠推广中心/高雄佛陀纪
念馆/台中逢甲夜市 

早餐/午餐: 猪脚料理 

4* 台中皇家季节或同级 

 

【北门水晶教堂】是台湾第一个以婚纱主题设计的白色水晶教堂；优雅的矗立在水中，白色倒影如梦似幻，感受来

自异国的浪漫【钱来也】墙壁外观是利用当地废弃瓦片、贝壳、蚵壳铺至而成，也因为是偶像剧拍摄场景，而逐渐

成为颇具知名的观光景点。【佛陀纪念馆】最具特色莫过于全世界最大最高的坐佛–佛光大佛，佛馆每年有千万人次

入馆参观，是旅行者必定参访的胜地。【逢甲夜市】台湾最大观光夜市，以「俗搁大碗」著名全台，这里的特色小

吃，也号称全台第一，多元丰富。 

DAY 6 
台中出发，台北忠烈祠/天禄招财馆/中正纪念堂/伴手礼/ 
西门町/台北 101购物广场(观景台自费)/饶河街夜市 

早餐/午餐:蒙古烤肉 

4*台北洛基松江或同级 

 

【忠烈祠】祠内供奉为国牺牲的革命烈士，最值得一提的是，大门前站岗的卫兵个酷似雕像，而每小时卫兵交接换
哨仪式，更是蔚为特色。【中正纪念堂】是一座为纪念故前总统蒋介石而兴建的建筑，古色古香的中国宫殿式建筑，
庄严宏伟。【台北 101 大楼】台湾第一高楼、首座顶级国际购物中心，兼具时尚、美馔、潮流及娱乐，座落于台北
最菁华地段。【饶河街夜市】有驰名中外的各种特色小吃，整洁、舒适、物美价廉，夜市入口处有古色古香的牌楼，
灿烂辉煌的灯火在夜色中格外耀眼。 

DAY 7 台北-桃园机场-甜蜜的家 早餐 

 自由活动，于指定集合时间乘车前往桃园机场搭机飞返家园。 

*注明：游览行程的先后顺序及住宿饭店均以台湾旅行社之安排为准。 

  

七天至尊豪华之旅 

超 
全程 4-5 星饭店.温泉.农场.乐园 

购物站:山地特产、茶叶、珍珠、天禄招财馆、伴手礼。 
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DAY 1 Taoyuan International Airport/Transfer to Hotel 
No Meal 

Taoyuan Tao Garden Hotel or similar 

 Upon arrival Taoyuan International Airport, transfer to hotel check in & free and leisure. 

DAY 2 
Taoyuan/Taipei Shihfen Old street (4 pax per lantern)/ 

Chiufen/ Yehliu/ Jinshan Hotspring resort (Swim suit and cap 

self prepare) 

B’Fast /Dinner 
4* Jinshan Sakura Bay Resort or similar 

 

【Shihfen Old Street】Shihfen Old Street, look back the history of mining industry in Shifen Area. You can find that Shifen Area is know as the 
earliest development and the largest traditional settlement. Moreover, the sky lanterns originated from Shifen. You can see the most unique 
scene of trains running in front of residents houses, due to railway through the old street. 【Chiufen】Once the mountain town abandoned after 
digging gold fever subsided, the town is bustling again because of the movie "City of Sadness" and becomes as the most popular and longest 
old street in Taiwan.【Yehliu】The natural rock formations of Yehliu are an amazing array ofartistic shapes created by erosion and other natural 
forces. 

DAY 3 
Hsinchu Leofoo Theme Park/ Nantou Chung Tai Chan 

Monastery/ Tai-Yi Leisure Farm/ Farm activities 

B’Fast /Dinner:  

Nantou Taiyi Leisure Farm or similar 

 

【Leofoo Theme Park】In the theme park are the Arabian Palace, American Western Streets, South Pacific Ocean and Wild Life 
Kingdom,where tourists can have a good time. Besides scheduled performances,there are also amusement facilities and food and drink 
services. People can experience thrilling and also exciting entertainments here. It is full of laughers.【Nantou Chung Tai Chan Monastery】
The combination of Chinese and Western elements of the building is quite a prestigious Buddhist Temple in Taiwan【Taiyi Leisure Farm】
The owner 1440000 sq ft Flower Park Green, structure Build a house on the water flower water, European-style floral Emperor, to provide 
visitors the perfect accommodation. 

DAY 4 
Sun Moon Lake (Cruise Lake own expenses)/ Wen Wu 

Temple/ Aboriginal Products/ Chiayi Tropic of Cancer/ Tea 

Garden/ Tainan AiPing Old street/Tainan Night Market 

B’Fast /Lunch 

5* Tainan The Place or similar 

 

【Sun Moon Lake】Is the only nature big lake in Taiwan. The southernpart of Lalu Island shaped like a new moon, and the 
northern part shaped like a sun; hence the name Sun Moon Lake. (Cruise lake Own Expenses)【Wen Wu Temple】Located 
in the northern waist, dedicated to Confucius, Yue Fei and Guan Yu, named after temples and it was built along the mountain.
【Chiayi Tropic of Cancer】The solar museum of the Tropic of Cancer in Chiayi is the first large-scale landmark building in the 
world set up on the Tropic of Cancer. It has multiple meanings of science, education and tourism.【Anping Old Street】The 
oldest streets in Taiwan thus also known as "Taiwan's First Street". The streets are lined with many special shops such as 
grocery stores, traditional toy stores, snack bars and many other Tainan local snacks. 

DAY 5 

North Gate Crystal church/ Qian Lai Ye/ Pearl Center/ 

Kaohsiung Buddha Memorial Hall/ Taichung Fengjia Night 

Market 

B’Fast /Lunch 

4* Taichung Royal Seasons or similar 

 

【North Gate Crystal church】Taiwan's first theme design with white crystal wedding chapel; an imitation of Guam Sea church built 
St.LagunaChapel crystal church, which stands elegantly in the water, white reflection dreamy, romantic feeling from exotic.【Qian Lai Ye】
Exterior walls is to use local scrap tiles, shells, oyster shells from the shop to the front of the house hung a gold ingot sign, a symbol of business 
is booming, the extra cash. 【Buddha Memorial Center】Built to worship buddha’s relic, the construction combines both Chinese and foreign 
techniques and skills.The main statue of the temple is 108 meters high and considered as the tallest statue of the world.【Fengjia Night 
Market】Biggest and most comprehensive night market in Taichung offering a wild array of Taiwanese delicacies, drinks, food shops and fashion 
goods. 

DAY 6 

Taipei Martyrs Shrine/ Tienlu Arts Center/ CKS Memorial 

Hall/ Biscuits shop/ Ximending/ 101 shopping Mall 

(observatory own expenses)/ Raohe Night Market 

B’Fast /Lunch 

4*Taipei Green World Songjiang or 

similar 

 

【Martyr’s Shrine】Built to dedicate to the 390,000 soldiers killed in the service of their country. 【C.K.S Memorial Hall】The most 
magnificent monuments in Taipei, it commemorate the passing of President Chiang Kai-shek.【Taipei 101】Taipei 101 is the tallest building in  
Taipei, Taiwan. This building is an integration of the classical Oriental culture and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious 
shopping space within the shopping center(Observatory own expenses).【Raohe Night Market】A famous night market in Taipei. There 
are 138 stalls ,most of them serve snacks and food. 

DAY 7 Taipei – Taoyuan International Airport – Sweet Home B’Fast 

 Free activities, Transfer to airport for flight back home. 

*Any discrepancies please refer to the Chinese itinerary for accuracy. 

 

 

7D TAIWAN DELUXE TOUR 
4-5★Taipei Hotel/Hot Spring Resort/ Farm activities/ Theme Park 
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七天 至尊豪华之旅 (全程 4-5 星饭店. 温泉.农场.乐园) 

7 Days Taiwan Deluxe Tour  

Tour Code 

NTD7 

ADULT/CHILD WITH BED/CHILD NO BED Ext. PRN in TPE Local 4★ 

2-3Pax in 

Saloon 

4-5Pax in 

8seats 

VAN 

6-7Pax in 

8seats 

VAN 

8Pax in 

9Seats 

Van  

9-13Pax 

in Coach 

14-15Pax 

in Coach Twin/Triple  

Shopping SGD 1,090 SGD 760 SGD 590 SGD 650 SGD 590 SGD 520 SGD150/220 

No Shopping  SGD 1,150 SGD 790 SGD 660 SGD 660 SGD 750 SGD 630 SGD150/220 

  

*Service fee : SGD$33 P/P  (Compulsory charge in Singapore) 

*Single Supplement SGD$380 P/P  

Hotspring/Leisure Farm/Tainan/Taichung stay at SAT/Holiday, need surcharge SGD$35/Pax/Night 

 
        

IMPORTANT NOTICE: 

1. Pax can NOT choose hotel.  Hotels may only be advised (by latest) 1 week before departure. 

2. Quotation only provide 2ways airport transfer.  

3.   1 adult & 1 child share room, child is the same price with adult  

      2 adults & 1 child share room, child extra bed 85%, child no bed 65%  

6. Blackout Date, the rates are to be advised. 

2-5April 2020  Tomb Sweeping Day 

25-28June 2020 Dragon Boat Festvial 

1-4Oct. 2020 Mid Autumn Festival 

9-11Oct. 2020 National Day  

24Dec2020-03Jan2020 X*mas & New Year 

7. Child ≧10Years, can't allowed child no bed. 
   

8. Request English speaking local guide need Surcharge SGD250/DAY/GROUP 

9. For PRIVATE Shopping tour, if pax is leave the tour during tour period, tour fare will not  

    refund and No-Shopping surcharge SGD$300 per pax is applicable. 

    

 

       (CH – 09/03/2020) 
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